
Num. 117. Març 97 

Els tres tombs de La Roca del Vallès 

Moment en qué els participants passen per davant l'església 

El passai diumenge dia 2 de febrer 
va tenir Hoc la tradicional festa dels 
Tres Tombs, la cavalcada pels carrera 
del pöble de genets, cotxers i carreters 
en honor a sant Antoni Abat. L'acte 

Robatorî a la Revista 
Roquerols 

El passat 27 de gener al mati quan 
un dels membres de la revista roquerols 
anava al local a buscar el número 116 
per portar- lo a I ' impremta, es 
sorprengué quan es va adonar que 
alguna "persona" va entrar a l'esmentat 
local. Tot estava desordenat i tirât pel 
terra. La porta del locai estava trencada 
i les caixes on guardavem els pocs 
diners en efectiu que teniem, estaven 
forçades. La noticia de seguida va 
correr entre els membres i vam fer els 
passos que procedien. En primer Hoc, 
avisàrem a la guàrdia urbana la quai 
ens aconsellà que féssim una denijncia 
a la Guàrdia Civil. Seguidament 
col.locarem una fusta a la porta per ta! 
que no es pogués tornar a entrar. 
Finalment, procedirem a avisar a les 
altres entitats que tenen el seu local a 
l'edifici per tal que sabéssin el que 
havia passat i prenguéssin les mesures 
convenients. De fet, entre totes les 
entitats de l'edifici es va presentar una 
instància a l'ajuntament explicant els 
fets i aconsellant algunes mesures 
que es podien pendre. L'Ajuntament ja 
ens ha respost i ja ha arregiat les dues 
portes de l'edifici i ha canviat el pany. 

El material que ens van robar fou: 
15.000 ptes. en efectiu, 1 càmera de 
fer fotos i una grabadora. La desgràcia 
hagués pogut ser pitjor, però l'ensurt 
que ens vam emportar fou important 
ja que aquests actes indesitjables mai 
son ben rebuts 

Ramon Illa 

que va començar a 
les 11 del mati ambia 
popular benedicció 
oferta per Mn. Josep 
Ma. Momfort, cons-
tava d'una excellent 
participació entre la 
qual hi havia tant gent 
de la Roca com de 
les afores. Durant tot 
el recorregut els 
part ic ipants van 
disposar d'avitualla-
ments on se'ls oferia 
galetes i vi bo. L'acte 

va concloure aproximadament a la 1 
del migdia. 

Montse Roca 

Excursions del avis 
Casal dels Avis 

El darrer 22 de febrer el Casal 
va realitzar una sortida a Calaf que 
a continuació detailarenn. 

A les 7,30 h. del mati van sortir 
del Casal direcció Sant Sadurni 
d'Anoia i van parara esmorzar a les 
Caves Park. Després van agafar la 
carretera d'Igualada 1 van anar a 
veure Can Raspali dels Horts la 
casa on es fa la telenovel, la de TV3 
"Nissaga de Poder". 

A continuació van passar per 
Igua lada per anar a Calaf al 
Restaurant Bogart on va haver dinar 
1 després un espectacle. El preu de 
l'excursió va ser de 3.500 pessetes 
tot inclòs. 

ASVAT 
La darrera excursió de l'Asvat, 

el 3 de marg, fou cap a la terra 
ferma. 

La primera parada es va fer a 
l'hotel e! Bruc per poder esmorzar. 
A c o n t i n u a c i ó es v i s i t à la 
cooperativa de Borges Blanques 
per poder-hi comprar oli, olives i 
pomes. Després es visità l'exposició 
de vestits de paper de Mollerussa. 
En aquesta darrera localitat és on 
s'acabà l'excursió amb un dinar. 

Redacció 

Federacló AA.VV 
de La Roca del Vallès 

Tal i com vàrem informar, 
aquesta federado s'ha compromès 
fermament a defensar els interessos 
del veins, a col laborar amb altres 
associacions de caire local i recolzar, 
dins de les seves possibilitats, les 
gestions que adopti l'Administració 
sempre que vagin encaminades al bé 
comú de tots eis veins o, per contra, 
interferirquan la mateixa agafi postures 
que ens semblin contra el bé comú de 
tots eis roquerols. 

Actualment estem treballant, 
amb certa Intensität, en temes tan 
importants per el bon desenvo-
lupament de la Roca com és la promesa 
ampliado de l'escola Pilar Mestres, 
per part del Departament d'Ensen-
yament, col.laborant amb l'A.P.A. en 
la seva campanya de recollida de 
signatures i sol.lidaritzantnos amb les 
queixes ja exposades ais medís de 
comunicado per I'equip de govern, 
conseil escolar i claustre de professors. 
Paral.lelament hem dirigit al Coseller 
d'Ensenyament,Sr. Xavier Hernández 
un escrit fent-li saber que ens sentim 
frustrais i enganyats per tots eis fets 
que envolten la ampliado promesa i 
adequació del CEIP. Estem a l'esperà 
de que se'ns faciliti l 'entrevista 
sol-licitada a la Sra. Rosa Ribas o amb 
la persona que delegui. 

Un altre tema que ens preocupa 
i estem col.laborant amb la Regidoría 
de Sanitat, és en la fita de que el nostre 
municipi disposi d 'un "Centre 
d'Assistència Primària" (C.A.P.), tal 
com li correspon. Per això hem tingut 
alguna entrevista amb la directora del 
Servei Català de la Salut, Dra. Lourdes 
Camp, i li vam fer entrega d'un altre 
escrit avaiat i firmat per totes les 
AA.VV. que composen la nostra 
federado sol licitant qu se'ns tingui en 
compte en els seus plans sanitaris. 

Per a finalitzar, i entre d'altres 
temes de menys considerado, estem 
Iluitant amb les nostres energies per 
que el projecte d'urbanització en el 
paratge de Can Borrell es porti a terme 
d'una manera ordenada, armònica i 
que no provoqui cap impacte urbanistic 
- s'ha de tenir en compte que la seva 
Visio a l'arribada a la Roca-Centre de 
Granollers podria ser desagradable -
cosa que lamentariem persempre més 
tots eis habitants de la Roca. 

Jordi Torcal 

17 

Roquerols, 1/3/1997, p. 21 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


